

# KMC 负责任采矿承诺

## KMC Responsible Mining Commitment

我们公司致力于以高标准的负责任采矿实践运营，确保对环境、社会和经济产生积极影响。我们的承诺基于以下原则：

Our company is committed to operating with high standards of responsible mining practices, ensuring a positive impact on the environment, society, and economy. Our commitment is based on the following principles:

环境保护：严格遵守环境法规，保护自然资源，尽量减少对生态系统的破坏和影响。

Environmental Protection: Strictly adhere to environmental regulations, protect natural resources, and minimize damage and impact on ecosystems.

社会责任：获得社区的广泛支持，与当地社区建立合作关系，促进当地经济和社会发展，尊重社区文化和传统。

Social Responsibility: Establish cooperative relationships with local communities, promote local economic and social development, and respect community cultures and traditions.

员工健康与安全：为员工提供安全的工作环境，确保他们的健康和福祉。

Employee Health and Safety: Gaining broad support from the community, provide a safe working environment for employees, ensuring their health and wellbeing.

经济可持续性：在履行环境和社会责任的同时推动可持续经济增长。

Economic Sustainability: Drive sustainable economic growth while meeting environmental and social responsibilities.

透明度和诚信：保持所有采矿活动的透明度，确保公开、公平，并坚持最高的道德标准。

Transparency and Integrity: Maintain transparency in all mining activities, ensuring openness, fairness, and upholding the highest ethical standards.

该承诺已经得到贯彻实施，并且我们将定期对其进行审视，确保政策的持续进步、提升相关性和有效性。此外，我们还积极将政策内容传达给所有利益相关者，以便他们能够理解和遵守。

This Commitment has been implemented and will be reviewed regularly to ensure its continued evolution, relevance and effectiveness. It is also communicated to all stakeholders so that they can understand and comply with it.

**GENERAL MANAGER'S SIGNATURE**

总经理签名



---

**WORKERS' COMMITTEE  
CHAIRMAN'S SIGNATURE**

工人委员会主席签名



---